

السيرة الذاتية	جامعة تشرين المعهد العالي للغات
الاسم: أوراس	
الأب: غازي	
الكنية: عثمان	
القسم: تعليم اللغة الانكليزية	
الشهادات الأكاديمية: • دكتوراه باختصاص اللغة واللغويات	
المرتبة العلمية: مدرّس	
المهام الإدارية: • نائب عميد المعهد العالي للغات 2013-2015 • عميد المعهد العالي للغات 2015-2019	
الخبرات العلمية والمهنية والتدريسية: • تدريس مقرر الثقافة واللغة لطلاب ماجستير الدراسات العليا بالمعهد العالي للغات 2013- وحتى الان • تدريس مقرر منهجيات البحث لطلاب ماجستير الدراسات العليا بكلية التربية 2010-2012 • تدريس مقرر دراسات لغوية مقارنة لطلاب ماجستير الدراسات العليا باللغة العربية 2011-2012 • الإشراف على رسائل ماجستير والمشاركة بلجان تحكيم لرسائل ماجستير و لجان امتحانية متعددة 2009- وحتى الان • تدريس مقررات اللغة الإنكليزية لغير المختصين في كليات جامعة تشرين 2009-2011 • تدريس مقرر اللغة الانكليزية لطلاب المعهد الوطني للإدارة 2015-2020	
البريد الإلكتروني الأكاديمي: tishreen.edu.sy@awras.othman	
البريد الإلكتروني الشخصي: lio76ni@yahoo.co.uk	

<b>CV</b>	<b>Tishreen University The Higher Institute for Languages</b>
-----------	---

**Name:** Awras

**Name of father:** Gazi

**Surname:** Othman

**Department:** English Language Teaching

**Degree:** PhD in Language and Linguistics

**Academic Rank:** Lecturer

**Administrative Experience:**

- Vice-dean of the higher Institute of Language 2013-2015
- Dean of the higher Institute of Language 2015-2019

**Teaching experience and Other Academic Skills:**

- Teaching the Language and Culture module to MA students in the higher Institute of Languages 2013 till now.
- Teaching the Methodology of Research module to MA students in the Faculty of Education 2010-2012
- Teaching the Comparative Linguistic |Studies to MA students in the Arabic Literature and Language department/ Faculty of Arts
- Teaching English for specific Purposes in different faculties in Tishreen University 2009-2011
- Teaching English for students of the National Institute of Administration 2015-2020
- Supervising MA students and participation in viva committees 2009-till now

**Academic email:** awras.othman@tishreen.edu.sy

**Personal email:** [lio76ni@yahoo.co.uk](mailto:lio76ni@yahoo.co.uk)